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Vraag: kan het fietspad toeleindende route 1a in de grex snellerpoort opgenomen worden? 
 
 
 
 
Antwoord 
 
Technisch gezien zou de fietsroute 1a in de Grondexploitatie Snellerpoort opgenomen kunnen 
worden. Dit vereist wel een raadsbesluit waarbij de raad dus instemt met het toevoegen van deze 
fietsroute aan de grondexploitatie en dat het resultaat van de grondexploitatie dus € 790.000 lager 
wordt, los van risico’s die mogelijk het resultaat op de grondexploitatie hierdoor nog verder kunnen 
verslechteren. Het raadsvoorstel zou hierop dan dus geamendeerd moeten worden. 
 
Het is echter niet logisch om deze fietsroute 1a in de grondexploitatie op te nemen. Het fietspad en 
de toeleiding ernaar toe is primair bedoeld voor het verkeer wat ‘door het gebied’ gaat en niet voor 
het verkeer ín het plangebied. Ook voor de ongelijkvloerse kruising is een los krediet. Kansen op 
eventuele subsidies worden kleiner als het fietspad in de grondexploitatie worden opgenomen. Het 
bedrag wat we als gemeente moeten betalen voor de aanleg van het fietspad wordt in elk geval niet 
lager door het op te nemen in de grondexploitatie. Bovendien worden de financiële stromen minder 
transparant door het in de grondexploitatie op te nemen. 


